
 

 

 

      

 

Commissie 4: cultuur, sport, bibliotheek, deeltijds  

  kunstonderwijs,  handel en middenstand,  erfgoed,  

  jeugd , senioren, evenementen,  markten en kermissen, 

  recreatie en toerisme 

Verslag van  26 oktober 2016 

Verslaggever Gijsbrecht Huts 

Voorzitter Gijsbrecht Huts 

Agenda  Agenda gemeenteraad  

Aanwezig Schepen Bergé, Schepen Vandereyken, Marie-Claire Loozen , Jan Debroeck, Wouter 

  Lissens, Gijsbrecht Huts, Daniel Vanluyten, David Geladé, Pascale Grootjans, Johny van 

  Stiphout, Anita Sterkendries 

Verontschuldigd   Katrien Smolders 

 

1. Goedkeuring vorig verslag 

Verslag van vorige vergadering wordt goedgekeurd 

2. Agenda gemeenteraad 

PC 11- Onderwijs 

1 Academie regio Tienen 

Organisatie muziekwedstrijd - reglement 

Schepen licht toe 

PC 19- Landbouw 

1 Vaststelling reglement kerstmarkt 

Er staan nog een paar artikels in het reglement die zullen worden aangepast tegen de gemeenteraad 

donderdagavond. O.a schriftelijke toelating, gasflessen moet gasinstallatie worden volgens de brandweer, 

....  

Mevrouw Loozen zou graag weten wanneer de datum is van het advies van de brandweer. Was dit voor of 

na het agenderen op schepencollege? Ze betreurt het feit dat het zo laat is geagendeerd. Inhoudelijk heeft 

ze vragen met betrekking tot artikel 7. Wat is de achterliggende reden dat mensen die geen eten of drank 

verkopen geen standplaats moeten bepalen?  

Schepen Vandereycken: Al jaren proberen we van de kerstmarkt geen zuipmarkt van te maken. Is trouwens 

ook de vraag van politie.  Door het feit dat we nu de totemannenbak en de kerstmarkt laten samensmelten 

en dat de hobbyisten en  deelnemers die noch eten of drinken geven, gratis mogen deelnemen, we fier 

kunnen zeggen dat minstens 1/3 de van het aantal standen zullen bemand worden met geschenken. De 

niet eet en drankstanden krijgen bovendien de voorkeur. 

Mevrouw Loozen: Hoe kan u weten dat het er 10 van de 30 zullen zijn? De hobbyisten van vorige jaren 

zullen zeker inschrijven. 



 

 

                                                                                                                                                 

 

 

In het reglement staat dat de laatste dranken een kwartier voor sluitingstijd moeten besteld worden, hoe 

kunnen we dat afdwingen? Ik heb het reeds 3 jaar gedaan samen met agent. Volgens Jos Janssens van de 

politie is dit afdwingbaar.  

Raadslid van Stiphout heeft een probleem met artikel 16, het is wat misleidend.  

Raadslid Vanluyten: Wie betaalt elektriciteit schaatsbaan, Kwixx?  

 

Schepen Vandereycken: Niet Kwixx, de organisatie.  

Kwixx betaalt geen elektriciteit voor de skipiste, de organisator van de schaatsbaan doet dat.  Er wordt een 

verhuisformulier opgesteld van stroomkast van Stad Tienen naar Dotremont (uitbater) 

 

PC 10  Lokale economie  

1.Bijkomend punt betreffende Suikerrock 

Suikerrock: Schepen geeft de punten door. Probeert een afspraak te maken met de voorzitter.  De 

organisator wou vergadering nog even uitstellen.  

Kwixx wil ook betrokken worden met organisatie Suikerrock.  

 

PC 21 Cultuur  

1 Bijkomend punt betreffende de Koepel 

3. Varia 

1 Voorstelling Kwixx 

Het woord is aan de Heer Declerck: Toelichting Kwixx 

Wil handel in de stad promoten. Tienen heeft daar wat achterstand in.  

Kwixx wil ook graag samenzitten met schepencollege: wat is hun visie?  

Kwixx wilt zich mee inzetten voor de markt. Kwixx pleit voor een markt waar verkeer mogelijk blijft, dat heeft 

een aantrekkingskracht voor de consument.  

Raadslid MC Loozen: Vroeger is een cruciale fout gemaakt door geen ondergrondse parking te voorzien.  

Raadslid Vanluyten : mobiliteit in Tienen is een ramp. Mensen willen met de auto ter plaatse kunnen gaan. 

Mensen moeten kunnen goedkoop parkeren. Het is totaal verkeerd gelopen in het verleden.  

Mevr. Loozen hoopt op een goed mobiliteitsplan en een plan voor de aanleg van de Grote Markt.  

Er volgt een extra vergadering met de heren van Kwixx.  


